



MUNICIPALITÉ DE
MUNICIPALITY OF
MILLE-ISLES

AVIS PUBLIC

Est par la présente donné par le soussigné, directeur général et greffier-trésorier de la Municipalité de Mille-Isles que :

Lors de la séance ordinaire du conseil de la Municipalité de Mille-Isles tenue le 6 septembre 2023, la résolution 2023-09-216 a été adoptée :

Dossier PPCMOI-2023-01 : Adoption de la résolution relative au projet d'aménagement d'un atelier d'apiculture sur le terrain du 1015, chemin Tamaracouta.

La résolution a reçu l'approbation de la MRC d'Argenteuil le 24 octobre 2023.

La résolution est disponible à l'hôtel de ville de la Municipalité et sur le site internet de la Municipalité, sous l'onglet « Documentation ».

Donné à Mille-Isles, ce 2 novembre 2023.

Directeur général et
greffier-trésorier

Pierre-Luc Nadeau

PUBLIC NOTICE

Is hereby given by the undersigned, the director general and clerk-treasurer of the municipality of Mille-Isles that:

At the ordinary session of the council of the municipality of Mille-Isles held on September 6, 2023, the resolution 2023-09-216 has been adopted:

File PPCMOI-2023-01: Adoption of the resolution concerning the project to develop a beekeeping workshop on the property located at 1015, Tamaracouta road.

The resolution received approbation from the MRC d'Argenteuil on October 24th, 2023.

The resolution may be consulted at the town hall of the Municipality of Mille-Isles or on the Municipality's website, under the "Documentation" tab.

Given in Mille-Isles, November 2, 2023.

Director general
clerk-treasurer